
 

PROTOKÓŁ nr 4 

z posiedzenia                                          

Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Radomiu                                          

z dnia 21 marca 2019 r. 

 

 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył Radny Dariusz Wójcik Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich Członków Komisji i zaproszonych Gości. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji.  
2. Zaopiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Miejskiej w Radomiu 

zawartego na druku Nr 72 w sprawie nadania imienia przedszkolu i szkołom, 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół Specjalnych i Placówek Oświatowych 
w Radomiu, ul. Lipska 2. 

3. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapoznał zebranych z porządkiem dziennym posiedzenia 
i zaproponował aby w punkcie 2 Komisja zaopiniowała projekt uchwał zawarty na 
druku Nr 74 w sprawie zatwierdzenia projektu „Dźwignia kariery” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 
Priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.3 Doskonalenie 
zawodowe Poddziałanie 10.3.1 Doskonalenie zawodowe uczniów Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 oraz 
określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych przez Gminę Miasta 
Radomia na realizację tego projektu.  
Członkowie Komisji przyjęli jednogłośne zmieniony porządek posiedzenia.   
 

Ad. 1 Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 2. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zawartym na druku Nr 72. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały na druku Nr 72 w sprawie nadania imienia przedszkolu i szkołom, 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół Specjalnych i Placówek Oświatowych 

w Radomiu, ul. Lipska 2 (8 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 

3 dołączono do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zawartym na druku Nr 74. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na 

druku Nr 74 w sprawie zatwierdzenia projektu „Dźwignia kariery” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

Priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.3 Doskonalenie 

zawodowe Poddziałanie 10.3.1 Doskonalenie zawodowe uczniów Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 oraz 

określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych przez Gminę Miasta 

Radomia na realizację tego projektu. Członkowie Komisji przyjęli jednogłośne 



zmieniony porządek posiedzenia (8 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). 

Opinię nr 3 dołączono do protokołu  

Ad. 3. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik odczytał pismo z PSP nr 25 

dotyczące podjęcia kroków w celu uruchomienia linii autobusowej łączącej dziennicę 

Pruszaków ze szkołą.  Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zaproponował 

złożenie wniosku w tej sprawie i zarządził głosowanie. Komisja Edukacji, Sportu 

i Turystyki przychyla się do wniosku złożonego przez Dyrekcję Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 25 i wnioskuje o uruchomienie linii autobusowej łączącej dzielnicę 

Pruszaków z Publiczną Szkołą Podstawową nr 25 przy ulicy Starokrakowskiej 

124/128 w Radomiu. (9 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Wniosek nr 2 

dołączono do protokołu.  

Zastępca Prezydenta Miasta Karol Semik poinformował, że nieformalnie wiadomo 

już, iż przeprowadzone referenda w szkołach oznaczają ewentualne rozpoczęcie 

akcji strajkowej 8.04.2019r. Składa się to z egzaminami gimnazjalnymi 

i ósmoklasistów co może spowodować zagrożenie ich przeprowadzenia. Może być 

problem z zespołami nadzorującymi egzamin ponieważ nauczyciel powołany do 

zespołu nie podejmie pracy co może spowodować problem z przeprowadzeniem 

egzaminu. Wydział Edukacji będzie przyglądał się tej sytuacji, część pracowników 

ma uprawnienia obserwatorów nadane przez OKE czyli mogą być obecni na sali, ale 

nie mogą wykonywać żadnych czynności egzaminacyjnych. Wydział Edukacji będzie 

się starał pomóc dyrektorom szkół w formie doradzania czy monitorowania. Każdy 

uczeń, który przyjdzie do szkoły będzie miał w niej zapewnioną opiekę. Radny 

Robert Utkowski powiedział, że opieka w szkole będzie zapewniona wątpliwość 

powstaje jedynie co do przeprowadzenia egzaminu. Zastępca Prezydenta Miasta 

Karol Semik powiedział, że przeprowadzenie egzaminu jest wykonywaniem pracy 

przez nauczyciela. Istnieje projekt rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej 

według, którego istnieje możliwość zatrudnienia nauczycieli z innych szkół natomiast 

nie jest on na dzień dzisiejszy aktem prawnym. Radny Tomasz Gogacz powiedział, 

że sytuacja jest trudna dla dyrektorów szkół i należy im pomóc nawet wsparciem 

psychologicznym. Zastępca Prezydenta Miasta Karol Semik zapytał o szczegóły 

wsparcia psychologicznego ponieważ można uznać że ostatnie spotkanie 

z dyrektorami służyło m.in. wsparciu psychologicznemu, ażeby dyrektorzy wiedzieli, 

że nie są sami.  

Więcej spraw nie było.             

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        

     

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

         

 

      Dariusz Wójcik 


